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VERSLAG VERGADERING INWONERSPLATFORM SCHERPENZEEL 
 
23 februari 2023 

 
1. Opening 

De heer Op ’t Hof opent de vergadering en heet iedereen welkom. In het 
bijzonder dhr. R-J. v.d. Veen en mw. E. de With die namens de gemeente als 
beleidsmedewerkers van de afdeling veiligheid aanwezig zijn, en de nieuwe BOA 
Vincent Kamerbeek. 
 

2. Vaststelling van de agenda 
Van mw. De Gooijer is een vraag bij de voorzitter binnengekomen. Hij hoopt deze 
bij punt 10f aan de orde te stellen.  
 

3. Inspreekronde 
Er zijn geen aanmeldingen 
 

4. Vaststelling van de presentielijst 
 
Met kennisgeving afwezig: mw. Van Bentum, mw. Dekker, dhr. Hendrikse,  mw. 
v.d. Lans, dhr. v.d Veer, mw. v.d. Weert (komt iets later). De heer Van Grol heeft 
aangegeven dat hij in verband met een ouderavond zal proberen wat later op de 
avond nog te komen. 
 
Zonder kennisgeving afwezig: dhr. Geurts, en dhr N. Bloemhof als potentieel lid 
(voorzitter neemt met beiden contact op: Actie 1: Op ’t Hof. 
  
Vervolgens leest de voorzitter een mailantwoord van de heer Hendrikse voor 
waarin hij zich vanwege ziekte van zijn vrouw voor zijn afwezigheid van de laatste 
keren verontschuldigt. Besloten wordt om hem als blijk van meeleven een kaartje 
namens het platform toe te sturen. Mieke Gardenier zal hiervoor zorgen. Actie 2: 
mw. Gardenier. 
 

5. Vaststelling verslag vergadering inwonersplatform van 24-11-2022  (zie 
bijlage) 

 
•   Het verslag wordt met dankzegging aan de opsteller (dhr. Van Grol) zonder op- 
of aanmerkingen vastgesteld. 
•  De actielijst wordt doorgenomen.  
- Actie 1 en 2. Dhr. Van Gastel deelt mij dat het doortrekken van de gele streep 

niet gerealiseerd kan worden. Aangaande de kleur van het paaltje van de 
parkeerplaats bij het kasteel ligt de verantwoordelijkheid bij Geldersche 
Kastelen. Deze instantie wil het in de originele kleur houden. De voorzitter zal 
een en ander aan mw. Gooijer meedelen. Actie 3: Op ’t Hof. 

- Actie 3: De bon aan de heer Hagen is bezorgd. Hij heeft zijn dank aan het 
platform daarvoor uitgesproken. 

- Actie 4: De actielijsten worden op de site van de gemeente gezet. 
- Actie 5 en 6: Deze zijn afgehandeld.  
- Actie 7: Onderhoud Schietbaan. De gemeente kan hieraan niets doen. De 
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vraag is doorgezet naar Landgoed Scherpenzeel. Mw. Gardenier pakt dit 
verder op. Actie 4: mw. Gardenier. 

- Actie 8: De gemeente heeft dit afgehandeld.  
- Actie 9: De kikkerschermen blijven tot nader order staan om te voorkomen dat 

kikkers terugkomen. 
-  Actie 10: De vergunning was aangevraagd en goedgekeurd. Dus van een 

blokkade van de winkeliers is geen sprake.   
 

6. Benoeming nieuwe secretarissen Inwonersplatform 
Mw. Vogel en mw. Van Vreeswijk zijn beiden bereid het secretariaat op zich te 
nemen. Aangezien beiden in de zorg werken, wordt afgesproken dat zij bij 
onverhoopte afwezigheid onderling afspreken wie zal notuleren. Mw. Van 
Vreeswijk zal daarbij 1e secretaris zijn.   

 
7. Ontwikkelingen aangaande toekomst Inwonersplatform  

Hierover zijn geen nieuwe zaken te melden.  
 

8. Prioriteiten Veiligheidsbeleid (inleiding beleidsmedewerker gemeente)  
De heer Van de Veen is stagiair bij de gemeente. Mw. De With licht een en ander 
toe. Er dient een nieuw plan opgesteld te worden voor 2023; het oude loopt af. In 
dit verband worden enkele vragen voorgelegd en door aanwezigen beantwoord.  
• Er wordt niet direct een toename van inbraak ervaren.  
• Aandacht voor drugs en hennepteelt. Dit was onlangs duidelijk te merken door 
de sluiting van twee drugspanden. Dit geeft wel aan dat dit prioriteit moet hebben. 
• Aanpak overlast door criminele jongeren en overlast. Ook hier wordt blijvende 
aandacht op prijs gesteld. 
•Cybercrime en gedigitaliseerde criminaliteit. Hieraan is door de gemeente 
aandacht gegeven. Blijvende voorlichting voor zeker de ouderen blijft van belang.  
•Verzocht wordt om aanmelding bij: panelinwoners.nl/scherpenzeel  
•Medewerkers bij de gemeente mogen brieven openen die voor sociaal domein 
bedoeld zijn zodat alle post op de juiste plaats komt (vraag in de gemeenteraad).  

 
9. Bespreekpunten  

a. Politie. Aandacht heeft op dit moment de drugspreventie. Met ingang van 
april zijn er weer 2 agenten. 

b. BOA. Zij zijn inmiddels weer op volle sterkte. De bedoeling is dat zij meer 
zichtbaar zijn op de fiets. Op maandagavond zijn ze te spreken voor kleine 
zaken. 

c. Woonstede. Voor het luisterpanel zijn alle huurders via een brief benaderd. 
Tien personen waren bij een gesprek aanwezig. Over het algemeen is 
men tevreden over Scherpenzeel.  

d. Rotonde Breehoek (mw. Overeem). 
Erkend wordt dat de rotonde gevaarlijk en onoverzichtelijk blijft. Er wordt 
nagedacht over een andere inrichting. 

e. Feestverlichting (mw. Overeem). 
De bogen mogen niet over de rijrichting heen vanwege hoger verkeer of zij 
hangen over particulier terrein.  

  d.  Toezeggingen (mw. Overeem). 
       Er wordt sterk op aangedrongen dat toezeggingen (meldingsmanier 
       BuurtwarmteUnit Reppido alsook aanpassingen rotonde Verlengde  
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       Hopeseweg) sneller worden gerealiseerd.  
 
10. Andere bespreekpunten 

a. Onderhoud groenstrook. 
De groenstrook is eigendom van Woonstede. Zij zorgt voor het onderhoud. 
Hiernaar wordt gekeken door Woonstede en/of gemeente. Actie 5: 
Woonstede/gemeente.  

b. Verlichting op de doorgang tussen Prinsenlaan en de Stationsweg (mw. 
Van Vreeswijk). 
Dit is privéterrein. De gemeente kan weinig doen. De juridische status 
wordt nog uitgezocht. Actie 6: Gemeente. 

c. Opruimen kikkerscherm Nieuwe Koepel (dhr. Op ’t Hof). 
Zie onder punt 5 actie 9. Reparaties worden verricht door de buitendienst. 

d. Verkeersonderzoek Nieuwe Koepel (mw. Van de Weert). 
Dit punt is na een extra-vergadering opgelost. Notulen gaven aanleiding tot 
verwarring; deze zullen worden aangepast. 

e. Whatsappgroep (gemeente; medewerker Veiligheid). 
De vragen worden door de aanwezigen beantwoord. Over het algemeen is 
men tevreden over het functioneren van de whatsappgroepen.  

f. De voorzitter stelt een verzoek van mw. Gooijer aan de orde. Zij verzocht 
om een zebrapad van het bejaardenhuis ‘Huis in de Wei’ naar ’t Foort’. Dit 
werd aangedragen door ouderen uit het bejaardenhuis. Het verzoek wordt 
neergelegd bij de verkeerskundigen. Actie 7: gemeente. 

 
11. Voorstel nieuwe vergaderdatum do 1 juni of di 23 mei (in plaats van 25 mei) 

Afgesproken wordt dat de nieuwe vergaderdatum in verband met de afwezigheid 
van de voorzitter 1 juni wordt. Dit zal kort na deze vergadering aan alle leden 
worden doorgegeven. Actie 8: Op ’t Hof.   
  

12. Afscheid H. van Grol 
      Aangezien dhr. Van Grol niet meer is verschenen, hoopt de voorzitter hem 
      persoonlijk de attentie te overhandigen. Actie 9: Op t Hof. 

 
13.  Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruikgemaakt.      
 
14. Sluiting 
      De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng.  

 

 

 
 


